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Referat SFO-rådsmøde 25/4-2022 

 

Deltagere: Mette Ea, Tora, Mille, Camilla, Marlene og Helle 

 

Afbud fra Thomas 

 

1. Status på indmeldte børn 

Vi har 55 indmeldte nye børn, så vi får en stor årgang i det 

kommende år. Det går godt med at tage imod børnene. 

 

2. Et hurtigt indblik i årets økonomi 

Marlene gennemgik det udmeldte budget, og de prioriteringer der 

ligger. Budgettet i SFO’en hænger godt sammen. 

 

3. En drøftelse af hvordan vi arbejder med konflikter i børnegrupper 

Der er forskellige indsatser, bl.a. deltager pædagog fra klubben i 

frikvartersvagter, hvor evt. konflikter kan afhjælpes.  

En anden pædagog i klubben er god til at tale med børnene om 

evt. konflikter. 

 

4. Lidt om de nye majbørn, normering og antal 

(se pkt. 1) 

Der har været 7 besøgsdage for de nye børn. Mange fra SFO’en 

har deltaget under besøgene. 

 

Der er arrangeret en god overgang til klub, og 6. klasse har haft 

overlevering til Klub 33. 

 

5. Sommerferie – tilmeldinger og mangel på samme 

Vi mangler svar fra ca. 100 familier ift. sommerferie. Marlene 

sender en reminder ud. 

 

6. Evt. 

Forældre spørger til om SFO’en kan deltage i Guldby 

Forældre vil gerne inviteres med ifm. emneuger mv. 

 

Afsøgning af mulighed for at slå SFO-råd sammen med 

skolebestyrelse. Det er ikke muligt, da der skal sidde en 

medarbejderrep. fra SFO’en i SFO’rådet, Vi kan ikke beslutte, at en 

medarbejder skal sidde til mange møder i skolebestyrelsen, hvor 

der ”kun” vil være et fast punkt fra SFO’en. Vi fastholder SFO-

rådet og Marlene sørger for at vi har repræsentanter på alle 

pladser. 

 

Referent: Helle 

 


